
 

Verslag Jeugdraad 1 maart 2022: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Cedric, Bram, Robrecht (later) (Chiro Erps-Kwerps), Tom 

(JoJo, onafhankelijke), Aline, Fatou, Marie, Nele (Chiro Flurk), Victor, Mats (JH Den Aap), 

Steffi, Laura, Ronaldo (onafhankelijke), Ann (schepen jeugd), Mit (Dienst Jeugd) 

 

Verontschuldigd: Willem (ondervoorzitter), Karlijn, Gilles (scouts Kortenberg), Milan (’t 

Excuus), Erik (onafhankelijke), Shayan, Dea (Den Uyl), Marjon (Jeugd Rode Kruis) 

 Welkom Nele!  

Nele vertegenwoordigt speelplein Alles Kids, Chiro Flurk én jeugdhuis Den Aap 

 

 Goedkeuring verslag jeugdraad februari 2022  

 Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

 Terugkoppeling evenementenwerkgroep: lentebar op zaterdag 19/03 

 Bar Oak in Park van de Oude Abdij is een locatie die niet mogelijk is voor de 

lentebar. Alles moet daar stil en opgeruimd zijn om 22 u. Bovendien kan er 

dan geen eigen drank verkocht worden. Anderzijds zijn de uitbaters wel zeer 

bereid om samen te werken met de jeugd(raad) voor bv. een pannenkoekenbak, 

picknick, quiz (?).. Vooral rustige activiteiten, geen feestjes.  

 Nieuwe locatie: Parochietuin in Meerbeek  

 Er werden drie ontwerpen van een affiche ontworpen. De drie versies worden 

voorgelegd. We beslissen samen welke affiche de voorkeur geniet en welke 

eventuele aanpassingen nog nodig zijn. 

 Verder is alles geregeld: drank (bijna), materiaal Provincie, te checken welk 

materiaal er bij de gemeente nog besteld moet worden 

 Doelpubliek: ouders, gezinnen, jongeren… Heel breed!  

 Van de jeugdraad zal verwacht worden dat er shiften gedraaid worden. Dit zal 

nog verder gecommuniceerd worden.  

 Iedereen maakt reclame in de eigen achterban.  

  

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

o Chiro EK:  

 De oven is kapot (het tweede glas is ook gebroken). 

Hiervoor heeft de Chiro al gemaild naar de UD, maar nog 

geen antwoord ontvangen. Hoe en wanneer kan dit opgelost 

worden?  

 Er is ook regelmatig een gasreuk in de keuken.  
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 Brandalarm piept voortdurend. Chiro belde hiervoor zelf al 

naar G4S/Securitas. Zij zullen deze week langskomen om de 

foutmelding te resetten.  

 

o Chiro Everberg:  

 De boiler werd nog niet vervangen, dus nog steeds geen 

warm water. Is er een timing van wanneer de boiler 

vervangen zou worden?  

 

o Scouts Kortenberg: 

 ? (niet aanwezig) 

 

o JH Den Aap:  

 Kapotte blacklight is nog steeds niet vervangen. Volgende 

week zaterdag is er een activiteit Glow in the dark waarvoor 

de blacklights wel echt nodig zijn. Kan de UD dit op korte 

termijn repareren? Of mag Den Aap zelf een blacklight 

aankopen (ticketje indienen bij gemeente) en de lamp zelf 

indraaien?  

 

o JH ’t Excuus:  

  ? (niet aanwezig) 

 

o JH Den Uyl:  

 ? (niet aanwezig) 

 

o Jojo:  

 Zij maken momenteel gebruik van een opbergkast in lokaal 0.8 

in OC Berkenhof. Men merkt dat anderen ook in deze kast 

komen en er zo materiaal verdwijnt. Kan er een slot op de 

kastdeuren komen?  

 

Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

 

o Sponsortocht  

 

Chiro Everberg 

o Winterrestaurant take-away 

  

Scouts Kortenberg 

o / (niet aanwezig) 
 

JH Den Aap 



o Aaprès-ski 

 

 

JH Den Uyl  

o / (niet aanwezig) 
 

’t Excuus 

/(niet aanwezig) 

 

JoJo 

Timmeractiviteit (voederbakjes)  

Carnavalsfeest (veel volk! 350 ipv 100 personen! Heel veel complimenten ontvangen 

van ouders) 

Survivalworkshop voor kleuters (niet veel kindjes, maar wel heel leuk)  

 

Speelplein 

o Speelplein krokusvakantie: alles verloopt vlot momenteel  

 

Jeugd Rode Kruis 

o / (niet aanwezig) 

 

 

 Update vorming fuifcoach  

o Er werden geen nieuwe geïnteresseerden gevonden. De groep is nu veel te 

klein om de vorming vast te leggen (te grote kost voor kleine aantal).  

o De plannen worden voorlopig geparkeerd en op een ander moment hernomen.  

 

 Subsidie grote evenementen: Wie wilt hier aanspraak op maken + vervolg 

subsidie-aanvraag Flurkse Feesten 

o Op de vorige jeugdraad werd een voorlopige subsidie van 375 euro toegekend 

aan de Flurkse Feesten van Chiro Everberg.  

o Deze jeugdraad even opnieuw in kaart brengen welke verenigingen er dit jaar 

nog beroep willen doen op deze subsidiepot? 

 Mogelijks Den Uyl  

 Mogelijks Chiro EK 

 Jeugdhuis Den Aap  

o Besluit: We gaan niet meer dan 3 evenementen hebben. Elk evenement kan dus 

500 euro ontvangen. We organiseren een nieuwe stemming: wil de jeugdraad 

500 euro subsidie voorzien voor Chiro Everberg en de Flurkse Feesten? JA!   

o Subsidiebedrag FF wordt verhoogd tot 500 euro  

o Mit: terugkoppelen naar ChiroFlurk! 

 

 Projectsubsidies voor adviesraden 

o Adviesraden kunnen een projectsubsidie aanvragen voor bepaalde zaken: zie 

link hieronder 

o Misschien interessant voor werkgroep Evenementen (eindejaarsfuif 6de 

leerjaren, debat met vat…) 

 



Een adviesraad kan, naast zijn adviestaak, ook projecten opnemen die in lijn liggen met de 

eigen werking en met het gemeentelijk beleid. Financiële ondersteuning is hier mogelijk 

wanneer men voldoet aan het reglement. Alle info hierover is te vinden via volgende link:  

https://www.kortenberg.be/subsidie-voor-projecten-van-de-adviesraden 

Deze subsidie kan aangevraagd worden tot 15 oktober 2022.  

 

 Bevraging Buurtanalyse: zie informatie vanuit mail van Participatie-ambtenaar 

+ oproep deelname focusgroep 
 

Beste, 

De gemeente en het Welzijnshuis voeren een buurtanalyse uit. Hoe beleef jij je buurt? 

Hoe kunnen we deze nog fijner en warmer maken om te wonen?  

 

Dat wil het gemeentebestuur samen met jou onderzoeken. In een eerste fase gebeurt 

dat door een enquête. Vul hier de enquête in hoe jij je buurt beleeft. Als je aan de 

bevraging wil deelnemen, moet je je registreren op het digitaal 

burgerparticipatieplatform van de gemeente voluitsamen.kortenberg.be. Hier vind je 

achtergrondinformatie over wijken in onze gemeente. 

 

In een tweede fase zullen er een tweetal workshops georganiseerd worden waarbij we 

dieper ingaan op wat het voor jou betekent om in je buurt te wonen, wat troeven en 

misschien ook noden zijn, enzoverder. Wil je daar meer over weten? Laat op het einde 

van de vragenlijst dan alvast je e-mailadres achter. Zo kunnen wij je contacteren met 

meer informatie. 

 

Bedankt voor je deelname! https://voluitsamen.kortenberg.be/nl-BE/folders/je-buurt-

in-beeld 

 

 

Mobiliteit: Binnenkort zal er ook een enquête over mobiliteit komen, waarbij o.a. 

fietsroutenetwerken en veilige schoolomgevingen en schoolroutes thema’s zullen gaat 

zijn. Dat kan eventueel ook al worden meegegeven. Zie 

https://voluitsamen.kortenberg.be/nl-BE/projects/je-mening-over-mobiliteit. 

 

 Oproep aan de jeugdraad om de bevragingen zeker in te vullen én te 

delen met de eigen achterban. Doelgroep van jongeren is momenteel 

ondervertegenwoordigd.  

 Belangrijk om je mening te geven als je wil dat zaken veranderen, 

dus zeker invullen!   

 

Bijkomend: Zijn er mensen die (vanuit het jeugdverenigingswerk) willen deelnemen 

aan een focusgroep per deelgemeente over hun buurt? Dit zou zeker helpen de stem 

van jongeren binnen te brengen!  

 

Extra info:  Het gemeentebestuur en Welzijnshuis zijn bezig een buurtanalyse uit te voeren. De 

bevraging (https://voluitsamen.kortenberg.be/nl-BE/projects/hoe-beleef-jij-je-buurt maakt daar 

deel van uit. In april zullen er ook een aantal workshops gehouden worden met allerlei 

geïnteresseerde inwoners. Daarin gaan we eerst op zoek naar hoe Kortenberg er uit ziet (ieder 

spreekt vanuit zijn of haar eigen buurt of wijk), en daarna wordt de brug gemaakt naar mogelijke 

projecten die buurten zelf of in samenwerking kunnen doen. Uiteindelijke doel is om samen met 

iedereen aan zorgzame buurten te bouwen. 
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Om deze workshops voor te bereiden, willen we per deelgemeente ook al een zicht krijgen op de 

sterktes van buurten: mensen, verenigingen (incl. informele), fysieke plekken, organisaties, 

bedrijven en ook verhalen die de identiteit van buurten maken. Daarvoor brengen we een aantal 

sleutelfiguren samen op een (digitaal) rondetafelgesprek met een vaste structuur. 

De vraag is dus wie het zou zien zitten om aan een van deze focusgroepen deel te 

nemen. De data zijn: 8/3 (Kortenberg), 10/3 (Meerbeek), 15/3 (Erps-Kwerps) en 

17/3 (Everberg). Het gesprek zal digitaal georganiseerd worden, vanaf 20 u. en 

duurt ongeveer 2 uur. 

 

-> Liever eerst bevraging invullen zodat we weten waarover het gaat. Pieter bevraagt 

het later nog eens via de Facebookgroep.  

 Vervolg advies nutskosten 

o Het college heeft een antwoord geschreven op het spontaan advies van de 

jeugdraad. Het antwoord is te vinden via 

https://drive.google.com/drive/folders/1wnGXv7_ddHrz4fpM2BgfpEKvSAR

UeDki?fbclid=IwAR1A5R8ZpahGceLfWO6d2jGuPHwm9kA_sX5c84QJXNs

POv5CQ_Lt3YEyxjM 

o De bedoeling is dat de gemeente de nutskosten overneemt, maar dat 

jeugdverenigingen een jaarlijkse vergoeding betalen, maar dat de vergoeding 

in mindering gebracht kan worden indien de infrastructuur opengesteld wordt 

voor andere verenigingen en er eventueel een koppeling gemaakt wordt met de 

netheid van de lokalen.  

o Ann licht het standpunt van het college nog eens extra toe.  

o Over welk bedrag spreken we als het gaat over ‘jaarlijkse vergoeding’? Via 

dezelfde redenering die werd gemaakt bij de voetbal en de atletiek (aantal 

weken gebruik, oppervlakte, uren…), zou het gaan over 1500 euro per jaar. 

Het bestuur wil echter wél rekening houden met de andere doelgroep van 

jeugdverenigingen (minder inschrijvingsgeld, geen inkomgeld bij matchen, 

duurdere drankverkoop…) en dit bedrag in samenspraak met de jeugdraad 

bepalen.  

o Het openstellen van de lokalen kan per locatie beperkt worden tot één ruimte 

(bv. enkel de centrale ruimte van Chiro EK en de kelder met materiaal sluiten, 

de bovenruimte van Chiro Flurk…). Dit is echter moeilijker voor een 

jeugdhuis: drank en kassa staat in dezelfde grote groepen en zijn niet 

afsluitbaar. Oplossing: Verenigingen die jeugdhuis huren, kunnen, net zoals in 

De Zolder of  Berkenhof, drank afnemen, dit noteren op een papier en 

gemaakte kosten betalen aan het jeugdhuis.  

o Hoe moet alles logistiek dan geregeld worden: openen en sluiten van de 

lokalen, poetsen en opruimen.  

o Bedenking: Jeugdverenigingen werken veel meer ad hoc dan een 

sportvereniging waarbij de trainingen en matchen voor een heel jaar vastliggen 

en duidelijk zijn. Als de jeugdlokalen gedeeld worden, zijn er momenten 

waarop de jeugdvereniging niet in de eigen lokalen kan op een moment dat het 

wel nodig is in bv. voorbereidingstijd van een groot evenement.  

o Gedeeld gebruik wordt eerder occasioneel gezien en de jeugdvereniging kan 

zelf zeker een hand erin hebben wanneer en door wie de lokalen gehuurd 

worden (afspraken kunnen tussen jeugdvereniging en andere vereniging 
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gemaakt worden naar eigen goeddunken. Dit gebeurt nu al.) Jeugdverenigingen 

kunnen in die zin het deelgebruik zelf opzetten.  

o Verenigingen die de jeugdlokalen huren, betalen ook een huurprijs per 

dag(deel).  

o Angst van de jeugdverenigingen om eigen lokalen niet te kunnen gebruiken op 

een moment dat het nodig is. Daarom in het advies naar het bestuur duidelijk 

opnemen dat de jeugdvereniging zelf kan bepalen wanneer verhuur door 

derden eens niet kan. Jeugdverenigingen willen graag zelf de kalender kunnen 

beheren (wanneer kan het, wanneer niet). Daarbij komt wel dat 

jeugdverenigingen de verenigingen die huren zelf binnenlaten, of sleutel 

bezorgen en poets en opruim checken. Gemeente komt hierin niet tussen.  

o Verenigingen die de jeugdlokalen huren, moeten huur aan gemeente betalen of 

niet? 

o Als jeugdverenigingen huurder worden van de lokalen en een jaarlijkse 

huurprijs gaan betalen, mag er ook verwacht worden dat de gemeente snel 

ingrijpt of reageert als er bepaalde herstellingen nodig zijn.   

 

o Samenvatting: voorstel aan bestuur doen met onderstaande 

aandachtspunten:  

 Jeugdverenigingen blijven altijd baas van eigen kalender. Vaste 

gebruikers hebben altijd voorrang. 

 Jeugdverenigingen onderling zijn een uitzondering en mogen 

jeugdlokalen gratis gebruiken (bv. JoJo bij Chiro Flurk ofzo) 

 Niet-jeugdverenigingen betalen een huurprijs per dagdeel bij het 

gebruik van een bepaald jeugdlokaal. De huurprijs betaalt men aan de 

gemeente. Wijze van aanvragen kan via de gemeente die dit dan vraagt 

aan de jeugdvereniging in kwestie. Of via de jeugdvereniging 

rechtstreeks.  

 Jeugdverenigingen krijgen een bepaalde korting op de jaarlijkse 

huurprijs die ze moeten betalen. 

 Voorstel van bedragen:  

 500 euro mits openstelling van de lokalen  

 1000 euro als de jeugdvereniging beslist de lokalen niet open te 

stellen.  

 Reglement van propere lokalen wordt hier niet aan gekoppeld. Het 

wordt anders te ingewikkeld.  

 1 jaar proberen, dan evalueren.  

 Scouts is een uitzondering omdat zij een deel van hun lokalen verhuren, 

hier een huurprijs voor ontvangen, maar hier ook wel de nutskosten 

voor betalen.  

 Pieter stelt een voorstel op en brengt dit op de volgende jeugdraad. 

Nadien kan dit opgestuurd worden naar het College. 

 

 Regionale jeugdraden uitwisseling 

Jeugdraad ontving volgende mail: Jeugdraad Herent nodigt jullie uit voor een 

eerste regionale uitwisseling voor jeugdraden op 19 april! Deze avond staat in teken 

van ontmoeting, netwerken en uiteraard ook uitwisselen over jouw jeugdraadwerking. 

Er staan een aantal thema’s op de agenda maar jij kan er ook nog nieuwe thema’s 

toevoegen. Je krijgt ook het actueelste nieuws van jeugdraad-land door Bataljong. De 



deuren gaan open om 19u en er wordt een hapje en drankje voorzien. Het programma 

start om 19u30. Place to be is Hangar 3020 (Rijweg 171, 3020 Herent). 

 

Je mag met meerdere jeugdraadleden komen om uit te wisselen voor meer sfeer, 

gezelligheid en interactie.  

Programma: 

o Verwelkoming Jeugdraad Herent 

o Nieuws Bataljong 

o Uitwisseling in groepjes: 

 Sociale media in jouw jeugdraad 

 Vrijwilligersbeleid 

 Subsidies jeugdwerking 

 Hoe de jeugdraad aantrekkelijker maken/ op de kaart zetten 

o Varia ronde 

Inschrijven is gratis en doe je via deze link.  Hopelijk tot dan! 

 

Wie heeft interesse om hiernaartoe te gaan? Marie, Cedric, Pieter,  

Pieter post de google form om je in te schrijven in de Messengergroep van de 

jeugdraad.  

 

 Varia 

 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad februari  

 In februari vond de tweede (van drie) sessies plaats rond het 

inspraaktraject van kinderen in het klimaatactieplan. Een externe 

organisatie kwam de kinderen via allerlei methodieken bevragen.  

 De derde en laatste sessie vindt plaats op de Kindergemeenteraad van 9 

maart.  

 Volgende sessies:  

 Woensdag 9 maart 

 Woensdag 4 mei 

 Woensdag 8 juni 

 

o Jaks: Voor 20/03 online invulformulier fiksen voor de maand mei. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 

 

o Jeugdraadweekend: 15-17 april: zorg dat je erbij bent! Mensen die 

kookploeg willen zijn, mogen Pieter een berichtje sturen. Pieter zal de 

kookploeg dan samenstellen.  

 

o Voor kamp kunnen er bus- en containersubsidies aangevraagd worden. Het is 

wel maar één van de twee (bus: 500 euro, container: 1000 euro). Dit moet in 

september aangevraagd worden met het voorleggen van de afrekening en de 

nodige facturen.  

 

o Bij Chiro EK wordt er in de controleverslagen vaak gesproken dat tape niet op 

de ramen gekleefd mag worden. Op de schuifdeur vooraan zijn er 

https://forms.gle/vDZAoY8EDYwjoQQF9
https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren
https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren


plakbandresten door een affiche die door de gemeente zélf omhoog gehangen 

werd. Gelieve daar rekening mee te houden.  

 

o Bedankt aan Pieter om de Krinkelvlag te komen hangen bij Chiro Flurk.  

 

o Huurprijs Berkenhof: de scoutsvrienden hebben volgend weekend hun brunch. 

Dit ging normaal gezien doorgaan in Colomba, maar de gemeente heeft hen 

verzocht dit te organiseren in Berkenhof omwille van het vaccinatiecentrum.  

Niet helemaal eerlijk omdat activiteiten van de politiek wel nog in Colomba 

mogen doorgaan. Bovendien is de drank is Berkenhof duurder. Komt er een 

korting op de huurprijs aangezien Berkenhof veel duurder is dan Colomba? 

De hele begroting is nu moeten aangepast worden door de duurdere prijzen.   

De schepen haalt aan dat als verenigingen op vraag van de gemeente moeten 

wijken en de prijs daardoor duurder is, moet er gekeken worden naar een 

aanpassing van de prijs.  

 

o Communicatie met dienst Evenementen en dienst Verhuur loopt niet goed. Is 

veel te traag langs de kant van de gemeente. JoJo had bv. een carnavalsfeest dit 

weekend en ging zaterdagnamiddag de sleutel afhalen op het AC (afspraak 

gemaakt omdat ze dachten dat dit zo hoorde), maar de vereniging werd niet 

ingelicht dat de sleutel niet in het AC opgehaald dient te worden, maar wel bij 

de verenigingsraad zelf.  

Idem bij het aanvragen van evenementen: een vereniging moet hun aanvraag 3 

maand op voorhand indienen. De gemeente laat vaak pas een week op 

voorhand hun akkoord weten en vraagt dan soms nog enkele zaken in orde te 

brengen.  

Het zou fijn zijn dat de dienst Evenementen en dienst Verhuur transparanter 

communiceren over de reglementen, procedures, termijnen, ontvangen 

documenten, akkoorden… omdat de verwachtingen naar elkaar toe dan veel 

duidelijker zijn. Tom heeft dit al besproken met Veerle (diensthoofd VT). 

Veerle wil indien nodig samenzitten met de jeugdraad om dit verder door te 

spreken.  

Als je snel antwoord wil of als Koenraad verlof heeft, kan je je vragen best 

richten naar vrijetijd@kortenberg.be.  

 

o Frustratie over de jeugdraad: Veel volk zegt af op de jeugdraad terwijl de 

momenten al heel lang op voorhand vastliggen. Dit stuit op frustratie bij 

anderen die er wel altijd bij zijn. Bepaalde mensen vegen hun voeten eraan, 

maar hebben dan wel evenveel recht op subsidies e.d. -> Interne werking van 

de jeugdraad eens herbekijken (te bekijken volgende jeugdraad). Pieter zal 

sowieso nog een berichtje posten in de Messengergroep. 

 

o Volgende jeugdraad + bij wie (lokalencontrole):  

 Dinsdag 5 april bij de scouts (?) 
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o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Excuus: XXL Moosebar 2 april  

 Erps: Chirorestaurant, Geef maar gaspi 

 Jeugdraad: 19/03 lentebar  

 SMOSweekend voor speelplein Alles Kids 

 Den Aap: Glow in the dark 11/03 

 Chiro Flurk: Leden- en leidingsweekend deze maand  

 JoJo: paaspicknick en paaseierenraap op 18/04 

 

 

 

Volgende jeugdraad:  

Dinsdag 5 april  

+ 

jeugdraadweekend 15-17 april! 

 
 

 

 


